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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a szolnoki műtrágyagyár sorsa?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Mi lesz  a  szolnoki  műtrágyagyár  sorsa?  Teszik fel  sokan mostanában a kérdést  Szolnokon.  Az
ügyben  igyekeztem  széleskörűen  tájékozódni:  a  katasztrófavédelem  ezredesétől  kezdve  a  gyár
vezetőin keresztül a dolgozókig érdeklődtem az eseményekről. A sajtó vonatkozó híreit is átnéztem
és meg kell jegyeznem, hogy a NER médiavasfüggönyét ez a téma nem nagyon tudta áttörni. Ebből
arra lehet következtetni, hogy az üggyel kapcsolatban (nyilván politikai indíttatásból) van egy kis
embargó, ezért érdemes röviden fölidézni a történteket.

A hirtelen jött  érdeklődés  tavaly novemberben indult  az üzem irányába (előzményként érdemes
megjegyezni, hogy 2017-től a Gazdasági Verseny Hivatal már vizsgálódott a szektorban több cégnél
is) mindenesetre novemberben az összes dolgozót kihallgatta a nyomozóhatóság.

Az újabb menet idén május végén következett, amikor a megyei katasztrófavédelmi igazgatóság a
kénsav gyártás megtiltását rendelte el. A szolnoki gyárban azóta folyamatos a hatósági vegzatúra: a
rendőrség kilencszer,  a  katasztrófavédelem tizenkétszer  jelent  meg.  Ha nem a hatóságok voltak
jelen,  akkor  -  a  dolgozók  beszámolója  alapján  -  drónokkal  figyelték  meg  a  területet.  Még
csütörtökön is hatósági ellenőrzés, iratlefoglalás volt az üzemben.

Maffia-filmekből  ismerős  a  módszer,  de  ez  nem Hollywood,  ez  a  magyar  valóság,  ez  a  NER
működés  közben:  a  politikai  ellenfelekre  önök  ráuszítják  Domokos  László  Pártállami
Számvevőszékét, a gazdasági ellenfelek ellehetetlenítésére most úgy látszik megfelel a rendőrség,
illetve a katasztrófavédelem, mely hatóság olyan feltételeket támaszt a gyárral szemben, amelyeket
nem lehet teljesíteni.

A kénsav gyár leállítása dominóelvként hat és az egész üzem megbénulásához vezet, nyilván ezért



is döntött a tulajdonos a gyár bezárása mellett.

Neve elhallgatását kérő vezető mondta nekem, hogy olyan erőtérbe került a cég, amelyre nem is
számítottak. Csak azt szeretnék, hogy hagyják őket nyugodtan dolgozni.

Ezt kérem én is Önöktől, hagyják nyugodtan dolgozni a gyárat, hogy a beszállítókkal együtt 250
család ne kerüljön végleg az utcára Szolnokon.

A kérdésem tehát a nevükben is: Mi lesz a szolnoki műtrágyagyár sorsa?
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